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Hooggeachte mevrouw van Ark,

Komend weekend zult u opnieuw met uw collega’s afwegingen maken over mogelijke versoepelingen

per 15 maart a.s.

Wij doen een dringend beroep op u om onze sector en sportinfrastructuur als essentieel te zien. U heeft ook

zelf aangegeven dat het OMT verzocht is niet alleen te kijken naar het aantal contactmomenten, maar ook

om de gezondheidswinst in ogenschouw te nemen bij de adviezen die zij aan uw kabinet geven.

Om onze boodschap kracht bij te zetten, verwijs ik u onder andere naar een onderzoek dat verricht is door

Europe Active. U kunt hier klikken om deze rapportage te bekijken. Uit dit onderzoek kan worden opgemaakt
dat de besmettingsgraad binnen de fithesscentra 0,00012 is. U begrijpt dat de kans om binnen een

fitnessclub besmet te raken, met alle voorzorgsmaatregelen die in onze sector genomen zijn, nihil is.

Tevens hebben wij u uitgelegd dat onze infrastructuur zo fijnmazig is, dat er zo goed als geen mobiliteit nodig
is om naar de fitnessclub te komen. Gemiddeld genomen ligt de fithessclub binnen een straal van 1,5 tot

2 kilometer van de leden. Daarvoor hoeven zij dus niet met de trein en de bus te reizen.

Het fitnesscentrum is de plek waar ruim 3 miljoen mensen individueel trainen, onder professionele

begeleiding en toezicht, op 1,5 meter afstand, op afspraak in een tijdslot en met triage bij binnenkomst.

Feit is dat meer dan vijftig procent van de Nederlanders die gewend waren te sporten het nu door de crisis en

de lockdown niet meer doen. Dit terwijl we allemaal weten hoe belangrijk het is dat we fit en vitaal zijn om

ons lichaam goed te kunnen weren tegen virussen.

Ik verwijs u daarvoor ook nog naar een recent artikel uit Amerika - klik hier om het artikel te lezen - waar uit

onderzoek is gebleken dat in landen waar meer dan de helft van de bevolking lijdt aan overgewicht het risico

om dood te gaan aan Covid-19 tien keer hoger is dan in landen waar minder dan de helft van de bevaolking

overgewicht heeft. Nederland behoort al jaren tot die landen waar meer dan de helft van de bevolking boven

de 18 jaar overgewicht heeft. Het is dan ook niet voor niets dat uw collega de heer Blokhuis zich hard maakt

voor het bestrijden van de zogeheten coronakilo’s.

Inmiddels zijn er diverse landen in Europa die sport als essentieel beschouwen en op basis daarvan de

sportinfrastructuur ook voorrang geven in de versoepeling van maatregelen. Wij waren als sector uiteraard

ook blij om te zien dat wij in de routekaart vooraan staan om open te mogen gaan.

Dit is een erkenning dat onze sector bijdraagt aan de oplossing, namelijk het begeleiden van mensen naar

een gezonde(re) leefstijl, die in deze crisis op alle vlakken zo belangrijk is: niet alleen voor de fysieke, maar

ook voor de mentale gezondheid van de mensen.
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Ondanks het goede overleg in de sport en met uw ambtenaren kiest het NCTV tot nu toe helaas voor een

pad dat de sport juist beperkt om mensen aan het sporten en bewegen te krijgen en te houden. Dit terwijl de

routekaart een gewogen besluit is geweest over de volgordelijkheid van zaken.

In de meest recente versoepelingen kiest het kabinet voor de doelgroep van 18 tot 27 jaar om het leven van

jongvolwassenen wat gemakkelijker te maken. In de concretisering daarvan vergeet u echter de 625.000

jongvolwassenen die al aan fitness doen, maar niet binnen mogen sporten. Het NCTV kiest vervolgens voor

een formulering die alleen aan voetbal- en hockeyverenigingen ruimte biedt. Consequentie daarvan is dat

de toch al beperkte mogelijkheden van buitensport aanbieden door fitnessondernemers nog verder beperkt
worden.

Bovenbeschreven situatie doet geen recht aan onze sector. Er mag niets binnen, terwijl er geen twijfel is

dat het binnen ook veilig en verantwoord kan. Dat hebben wij in de maanden dat wij onze deuren mochten

openen ook aangetoond. Met een goedgekeurd en alom gecomplimenteerd protocol waarvan bewezen

is dat ondernemers dit goed kunnen handhaven. De keuze om jongvolwassenen bij voetbalclubs te laten

sporten, waarbij zij zich niet aan de 1,5 meter hoeven te houden is niet te begrijpen, temeer daar het in

de fitnesscentra onder toezicht, op afstand, veilig en verantwoord kan. Deze keuze kunnen wij niet meer

uitleggen aan onze achterban.

Fitnesscentra zijn bij uitstek de plek waar gewerkt wordt aan een gezonde levensstijl, daarin is onze branche

gespecialiseerd. Uit onderzoek van het Mulier instituut - klik hier om het onderzoek te bekijken - is ook

vastgesteld dat onze sector de meest innovatieve is binnen de sport. U kunt uw collega Blokhuis dan ook naar

ons verwijzen, want het openen van de fitnesscentra draagt direct bij aan het bestrijden van de coronakilo’s

zonder verdere investeringen te hoeven doen!

Dan is er nog een laatste argument om meer aandacht te hebben voor de fithesscentra of ondernemers

in brede zin. De afgelopen jaren is ook bij uw ambtenaren het besef gegroeid dat vele Nederlanders bij
ondernemers sporten en bewegen. Voor de goede orde merk ik op dat de ondernemende sportaanbieders
van Nederland meer dan de helft van het sportaanbod in Nederland verzorgen. Uw ministerie heeft veel

oog voor de schade aan de kant van de gemeenten, verenigingen en bonden. Alhoewel de steun voor

ondernemers de verantwoordelijkheid is van uw collega’s van Economische Zaken, is het afkalven van de

infrastructuur van sportondernemers straks wél uw probleem. En dat is precies wat nu gaande is. Zowel

in steun als in de prioritering van openen. Er worden keuzes gemaakt op basis van leeftijd (onderwijs,

sportactiviteiten voor jeugd), terwijl het mogelijke effect op de gezondheidsschade, economische schade en

effect op de infrastructuur niet meegenomen worden. Onze ondernemers ontvangen na elke persconferentie
berichten van klanten die hun lidmaatschap opzeggen. Niet omdat ze niet meer willen sporten, maar omdat

er geen perspectief is! Niet omdat de ondernemer niet probeert om de leden betrokken en aan het sporten

te houden, maar omdat de overheid de mogelijkheden beperkt.

Op grond van het vorenstaande doen wij dan ook een dringend beroep op u en uw collega’s binnen het

kabinet om de fitnesscentra 15 maart te openen, zodat wij met elkaar Nederland fit en vitaal maken en de

coronakilo’s gaan bestrijden.

Met vriendelijke groet,

NL Actief


